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 טף ו ש 

   :השלמת משימות

מחכים לסיום מדידות , במטרה לעשות בכניסה א  , ' כניסה א וכיכר כניסה ב 

בשיתוף האגודה שזה שטח נדלני הפעילות תבוצע כניסה מכובדת למושב,  

   .2022שלה, התכנון לשנת 

ביקשנו מהמועצה לבדוק את כשרות   הלימודיםתחילת לפני  – מבנה צהרון

אשר ובטיחות הצהרון, במבנה בית הספר, הגיע מהנדס בטיחות, נמצאו ליקויים 

, לפני תחילת השנה טופלו בעיות קטנות, הבעיה  בדחיפות לביצועחלקם היו 

עד סוכות, בעזרתו של סלובו ניתנה ארכה לטיפול  הגדולה של תיקון ואיטום הגג 

 . קון הגגתיסיימו את 

יכול להיות שיהיה שינוי במיקום הצהרון, ביקשנו להיכנס לתוך החטיבה 

 3הצעירה, זה קומפלקס שנמצא בצפון בית הספר בסמוך לצהרון שיש בו 

כיתות כפולות, הייתה מחשבה להיכנס לשם, ויש כיתות ריקות, מנהלת בית 

 

 

 

 



ושא  , הנהחינוך המיוחד. שבמקום מתקיימת כיתתהספר התנגדה בטענה  

 יועלה שוב בפגישה הקרובה איתה

 מקווה 

במהלך חודש יוני קיבלנו מכתב עם בקשה להקמת מקווה במושב, בקשה  –סקירה 

ע"י עו"ד + חתימות, אנחנו החזרנו תשובה שבגלל החופשים הוועד ידון מאוחר יותר, 

האגודה השיבה שהיא לא מאשרת מבנה בשטחים שלהם, המועצה כתבה שהיא לא  

מתנגדת, העבירו את הכדור לוועד ולאגודה שימצאו שטחים להקמת המקווה, הועד 

 התכנס בשיתוף תושבים ודן בנושא . 

הצורך למקווה נשים הינו צורך שמעוגן בחוק והרשות מחויבת   מבחינת העו"ד שלנו

 .  ולצרכי התושבים לספק אותו, כועד אנו דואגים למושב שלנו

אנחנו נטפל , אנו בעד חופש ביטוי כל עוד אין פגיעה בזכות הפרט, תגובות בפייסבוק

את   נעשהו שנחליטולפי הלו"ז  בנושא כפי שאנחנו חושבים שנכון לתושבים שלנו

הטוב ביותר לתושבים, אנחנו צריכים לנהל את האירוע הזה בצורה הנכונה למושב  

קיבלנו מכתב שאנחנו  , לפני שבועועודשלנו תחת האילוצים הקיימים, חוק, צרכים, 

ולא ינקטו הליכים משפטיים, אנחנו  ובמידהיום  30מחויבים לתת תשובה תוך 

 צריכים להיות מוכנים בצורה הטובה ביותר כדי לייצג את התושבים שלנו.

 נשמע את הדברים ונתכנס לקבלת החלטות: 

 יכול לתת כלישנצל את יום הבחירות, התארגנות, רשימות חושב ל ציעמ  גיא: 

 להמשך שאם נגיע למצב משפטי 

: הועד צריך לצאת באמירה, לקבל החלטה, לצאת עם מידע לתושב, ובמקביל יעל 

 לעשות את הסקר, תומכים או לא תומכים.

 על ההחלטה שלך  אישור: בעוד שנה שיהיה משפט, תעשה משאל ותקבל שלומי 

הוא בעד או נגד, צריך  : אני לא יודע מה חושב בוועד המקומי כוועד מקומי, האם רפי 

להצביע, ברגע שיש החלטה כולנו מחויבים אליה, ואז אפשר ללכת לשלב השני 

ולומר איך מעבירים את ההחלטה הלאה, בשיחה שהייתה כאן נשמעו דעות שונות, 

 אני אמרתי את עמדתי, אני אמרתי שאני נגד הקמת מקווה בצור משה

 



ה מקווה, היו תושבים שאמור אנחנו : במשאל הקודם היו כאלה שרצו שיהימוסקוביץ 

 רוצים עכשיו בית כנסת רפורמי 

חזרנו למקווה, מבחינתי , ישוב חילוני שיש לו מקווה זה לא קללה זו ברכה אלון: 

אני מתבייש שאנשים רואים בזה איזה איום ביטחוני יישובי, ההרגל שהסיפור , גדולה 

אז לנו כוועד יש בעיה,  הזה מצטייר עם לוחמן שימרוני שהולך איתנו עד הסוף

מבחינת הוועד המקומי, האגודה היא בעלת הקרקע, הרשות בעלת התוכניות זו 

בסיפור הזה, סתם מסכסכים את עצמנו לדעת, כנראה נגיע  sayהמועצה, אנחנו לא 

לבית משפט, אנחנו צריכים לבוא מאוחדים, מבחינתי הרעש שזה עשה במיוחד 

 ברי ואני לא בעד המקווה במושב. למבוגרים ביישוב, אני מצטרף לח

: מי שיוזם מלווה בעו"ד והערכה שלי שהפעם זה יסתיים בבית משפט, ו סלוב 

כדי שאנחנו , כשהוועד יקבל החלטה, או שתהייה החלטה במסגרת של התושבים

מתושבי היישוב אמרו נגד אז האמירה תהיה חזקה יותר   90%נבוא לבית משפט ש 

לקבל את התוצאות שאנחנו רוצים להגיע אליה בבית   ותיתן לנו סיכוי גדול יותר

המשפט ולכן אני לא חושב שצריך לדחות את המשאל תושבים. להיות מוכנים 

 מראש. 

בראשון לנובמבר נעשה משאל, וכנראה שבחמישי לנובמבר יפורסם אז   שלומי: 

 בנובמבר, מבית המשפט. בטח המשפט יהיה בעוד שנתיים. 10המכתב יגיע ב 

אני מתחבר למה שאלון אומר, אני מסורתי, אני לא מפחד ממקווה ביישוב, אני  דעתי, 

לא עשינו כלום  ,לא חושב שהיישוב יתחרד בעקבות זה, זאת דעתי האישית

מהפגישה הקודמת, הגיע הזמן לחתוך את זה, לטוב או לרע, אני חושב שבשלב זה 

מתנגד להקמת   הקהילה לא מוכנה למקווה וזה יעשה רע לקהילה אז כרגע אני

 מקווה.

 

: בעבודת ועד מקומי צריך להפריד בין שלושה דברין: דברים שבסמכות אבי אטיאס 

הוועד המקומי להכריע בהם, ואז דעתי האישית כנבחר ציבור רלוונטית, כי מי שבחר 

בי שתהיה לי דעה להצביע בנושאים כאלה ואחרים, הדבר השני אלו דברים שאינם 

להחליט ולכן זו כבר דעה אישית, וזה לא משנה אם אני בעד בסמכות הוועד המקומי 



או נגד, ואין כאן טובים ורעים, הדבר השלישי זה נושאים ספורים, מעטים שצריך  

מה שיאמר הציבור הוא יהיה עמדתו של הוועד המקומי בבואו  לצאת אל הציבור

למשאל ציבור לטעון את טיעוניו היכן שזה לא יהיה., אני חושב בשלב הזה לצאת 

ולקבל את עמדת הציבור, להצהיר שעמדת הציבור כפי שתתקבל היא עמדת הוועד 

 המקומי, כי דעתנו האישית אינה רלוונטית, ועם זה להתקדם.

 

 

 : נושא המקווה, בסוף היה טוב אילו היה מועלה ומתבצעאליעזרסיכום  

 בצורה אחרת, לצערנו לא כך הדבר, אין ספק שההידברות כאן היא חשובה,  

אנשים שלא רוצים, אין לנו  1000אנשים שרוצים את המקווה ו  5בסוף גם אם יש 

שום רצון כוועד להביא לפילוג, ולהביא למלחמות בין התושבים, אנחנו בסוף צריכים 

היו בנינו, לכן כל התושבים הם  לשמור על המושב הזה, על הלכידות והקהילה, כולם

בנינו, כולל אלו שמתפללים כולל חילונים וכו', כולם תושבים שלנו ואנחנו צריכים  

לדאוג להם, לשמור על הקהילתיות של המושב, למצוא את הדרך , את שביל הזהב 

כדי שבסוף לשמור על הקהילה הזרו כקהילה, לצערנו לא תמיד אנחנו יכולים, בסוף  

הו שברמת ההחלטה לא ממש נמצא אצלנו, הרעיון למשאל תושבים הוא יש כאן מש

בעתיד, בצורה   מולוחלק מדרכי ההתמודדות שלנו עם מה שאנחנו עתידים להתמודד 

כזאת שאנחנו נוכל לבוא חזקים ולשמור על מה שהמושב רוצה. לבוא ולקבל  

 בוקתושבים שהיו פה, בשם מישהו שעושה סקר עצמאי בפייס 30החלטות בשם 

אני לא חושב שכך הועד צריך להתנהל, יש כאן נושא שמשפיע באופן מהותי על  

במידה ואנחנו לא רוצים שזה ישפיע אנחנו צריכים להשתמש בכל צביון המושב, 

הכלים שעומדים לראשותנו, אם אנחנו עושים משאל תושבים זו אמירה שהנושא 

ם שרוצה או לא רוצה ועם  הזה מהותי, ואנחנו רוצים לדעת בדיוק את כמות האנשי

הכלי הזה להתמודד, בלי למצמץ אנחנו בעוד שבוע שבועיים בבית המשפט בנושא 

הזה, אם ההידברות תצליח לא תהיה עתירה לבית המשפט, , אני חושב  

שההתמודדות הנכונה ביותר היא לעשות משאל תושבים, אני חושב שזו גם אמירה 

, ויש לנו הזדמנות לעשות את זה עכשיו כלפי התושבים שאנחנו  שואלים את דעתם



, לטוב ולרע , הועד קיבל החלטות לא קלות  תבגלל הבחירות, הועד הזה מקבל החלטו

 במהלך הדרך בנושאים שונים, כאן יש נושא מהותי שיכול לשנות את צביון המושב, 

. 

למקווה, ואין את הצורך של אותם אנשים מבין אגיד את דעתי כיו"ר הוועד, בסוף אני 

עם זה בעיה, מקווה סופו שיהיה תמיד במקום אינטימי וחשוך ולא יהיה במשהו 

  וגוברים , יצטרכ כולוצרכי הציבור  בסופו של דבר במושב, אבל  ןשיתפוס מהנדל"

ובלבד שתשמר פה   טיפה מאמץד מבקשי המקווה למחול מכבודם ולעשות עו

 !ונעימהקהילה מלוכדת  הקהילתיות בצורה יותר טובה,

 

 כולם בעד – 1.11תושבים ב משאל  –הצבעה 

 

 

 

 

 

 

 

 


